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KF § 202  DNR: KF/2007.25 
 
Fastställande av dagordning 
 
Kommunfullmäktiges ordförande Rolf Bengtsson föreslår att punkt 11 
”Barnomsorgspeng” på dagordningen ändras från ett beslutsärende till ett 
informationsärende. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
Den föreslagna ändringen av dagordningen godkännes. 
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KF § 203  DNR: KF/2007.23 
 
Fråga om sammanträde blivit i laga ordning kungjort 
 
Meddelas att kallelse till dagens sammanträde skett genom föreskriven 
annonsering i ortens tidningar, anslag på kommunens officiella anslagstavla, 
annonsering på kommunens hemsida samt genom personliga kallelser till samtliga 
ledamöter. Därjämte har även ersättarna erhållit kallelsen för kännedom. 
 
Kommunfullmäktiges beslut  
 
Sammanträdet har blivit i laga ordning kungjort. 
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KF § 204  DNR: KF/2007.24 
 
Allmänhetens frågestund 
 
Birgitta Ryner frågar varför kommunfullmäktiges oktobersammanträde ej ställdes 
in, då det inte fanns någon som kunde redogöra för delårsrapporten. I och med 
detta fanns det inga ärenden för fullmäktige att besluta om. 
 
Kommunfullmäktiges ordförande Rolf Bengtsson svarar att den tjänsteman som 
skulle redovisa delårsrapporten fick förhinder i sista stund och då var det för sent 
att ställa in sammanträdet. 
 
Birgitta Ryner tackar för informationen. 
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KF § 205  DNR:KF/2007.316 
 
Delårsbokslut  
 
Kommunchef Joakim Malmdal redovisade delårsbokslutet 1 januari-31 augusti 
2007. Resultatprognosen visar på ett överskott om ca 0,5 tkr.  
 

KS § 326 07-09-25 
Kommunstyrelsens förslag 
 
Delårsbokslutet godkännes. 
_____ 
 
Kommunchef Joakim Malmdal redovisar delårsbokslutet. Redovisar 
prognostiseras till ett överskott om 0,5 mkr. Vid en tillbakablick 
över resultatutvecklingen klarar inte kommunen balanskravet och kommer, 
inklusive prognosen för innevarande år, ha knappt 7 mkr kvar som skall återställas. 
 Målsättningen att ej förbruka mer än 98 % av skatteintäkter och statsbidrag 
uppnås inte enligt prognosen. Investeringar finansieras utan nyupplåning, vilket 
innebär att Kommunfullmäktiges mål uppfylls avseende 2007.  
 
Kommunledningsförvaltningen prognostiserar ett nollresultat. Tekniska 
förvaltningen räknar med ett överskridande om ca 700 tkr p.g.a. snöröjning och 
vägbelysning. Barn- och utbildningsförvaltningen prognostiserar ett överskott om 
knappt 2mkr p.g.a. lägre personalkostnader samt ett försäkringsärende. 
Socialförvaltningen flaggar för ett överskridande på knappt 4 mkr p.g.a placeringar 
inom IFO, uteblivna merkostnadsersättningar för plusjobbare samt ej genomförda 
verksamhetsbesparingar.  
 
Kommunfullmäktiges beslut enligt kommunstyrelsens förslag 
 
Delårsbokslutet godkännes. 
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KF § 206  DNR:KF/2006.45 
 
Motion angående kommunfullmäktige på dagtid 
 

KF § 23  06-01-26 
Socialdemokraterna har inlämnat en motion daterad 2006-01-26 angående 
kommunfullmäktige på dagtid. 
 
Efter den politiska strukturförändring som genomfördes årsskiftet 2004-05, har det 
visat sig att närvaron av kommunfullmäktiges ledamöter har minskat dramatiskt. 
Det finns givetvis ett antal olika orsaker till detta, och dessa bör analyseras fram 
för att komma till rätta med närvaron på kommunens högsta beslutande organ. 
 
En ny fyraårig valperiod är nära, med valet av att välja antalet ledamöter i 
kommunfullmäktige. Det har visat sig att nästan samtliga partier har haft svårt att 
besätta sina stolar under denna valperiod, detta bör beaktas i denna analys. 
 
 
Det som idag har framkommit i egna sökta förklaringar är: 
 
- kommunfullmäktiges möten på sena kvällar efter en dags effektiviserat 

arbetsinsats på ordinarie arbete är förkastligt i kvalitetssynpunkt på besluten 
 
- ärenden som kommer till fullmäktige har redan massmedia rapporterat om att 

kommunstyrelsen har tagit beslut i, vilket utgör ett visst ointresse att närvara 
-  ärenden som aldrig kommer till kommunfullmäktige med mera. 
 
Mot bakgrund av detta hemställs i motionen att: 
 
• Utreda möjligheten att hålla kommunfullmäktige på dagtid, lägga över fler 

beslutsärenden på kommunfullmäktige och samtidigt göra fler partier delaktiga 
i besluten som nu beslutas i kommunstyrelsen där dessa inte idag är 
representerade 
 

• Utreda möjligheten att ytterligare effektivisera kostnader för beredning och 
delbeslut av ärenden, som idag passerar i tre steg, före ärendet kommer till 
kommunfullmäktige. Våra tjänstemäns kunskaper bör tas i större anspråk i 
beredningar av ärendena. 
 

• Demokratifrågan i besluten upprätthålls inom kommunfullmäktige 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
Motionen remitteras till kommunstyrelsen. 
_____ 
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KF § 206  DNR:KF/2006.45 
 

KU § 49 06-02-08  
Kommunledningsutskottets beslut 
 
Kanslichef Bo Johansson får i uppdrag att ta reda på om det finns andra kommuner 
som har kommunfullmäktige på dagtid samt en kalkyl på vad det skulle kosta. 
 
Ärendet behandlas på nästa kommunledningsutskottssammanträde. 
____ 
 

KU § 235 07-09-05 
Utredning är gjord vad kostnaden är att hålla Kommunfullmäktigesammanträden 
på dagtid. Kalkylen visar på drygt 200 tkr per år.  
 
Kommunledningsutskottets förslag 
 
Kommunfullmäktige sammanträder även fortsättningsvis på kvällstid. 
 
Kommunchefen får i uppdrag att till kommunstyrelsens septembersammanträde, 
upprätta förslag till svar på övriga punkter i motionen. 
_____ 

 
KS § 318 07-09-25 

Kommunstyrelsens beslut  
 
Kommunchefen får i uppdrag att besvara övriga punkter i motionen till 
kommunstyrelsen i oktober. 
_____ 
 
Kommunchef Joakim Malmdal  redovisar att kostnadskalkylen, om man 
förlägger kommunfullmäktige på dagtid, uppvisar en kostnadsökning på 
200 000 kronor per år vid konstant antal sammanträden. 
 
En utredning pågår gällande den nuvarande politiska organisationen. En 
första redovisning kommer att ske på kommunstyrelsen den 30:e oktober 
och den slutgiltiga rapporten kommer att lämnas innan årsskiftet. Med 
denna som underlag bör en dialog initieras där frågor kring 
kommunfullmäktiges roll  diskuteras. En av de viktigaste frågorna bör 
vara att tillskapa en tydlig och förankrad rollfördelning mellan de olika 
beslutsnivåerna. 
 
Kommunstyrelsens förslag 
 
Kommunfullmäktige sammanträder även fortsättningsvis på kvällstid. 
 
Med rapporten om den politiska organisationen som underlag bör en 
dialog initieras där frågor kring kommunfullmäktiges roll diskuteras. En  
av de viktigaste frågorna bör vara att tillskapa en tydlig och förankrad 
rollfördelning mellan de olika beslutsnivåerna. 
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KF § 206  DNR:KF/2006.45 
 
Motionen är därmed besvarad. 
_____ 
 
Kommunfullmäktiges beslut enligt kommunstyrelsens förslag 
 
Kommunfullmäktige sammanträder även fortsättningsvis på kvällstid. 
 
Med rapporten om den politiska organisationen som underlag bör en 
dialog initieras där frågor kring kommunfullmäktiges roll diskuteras. En  
av de viktigaste frågorna bör vara att tillskapa en tydlig och förankrad 
rollfördelning mellan de olika beslutsnivåerna. 
 
Motionen är därmed besvarad. 
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KF § 207 DNR:KF/2007.233 
 
Motion angående ”Miljö- och klimatfrågor” 
 
Motion har inlämnats från centerpartiet, folkpartiet, miljöpartiet de gröna och 
moderaterna angående ”Miljö och Klimatfrågor”. 
 
De föreslår att: 
 
• Informationsinsatser genomförs, i första hand till förtroendevalda, för att öka 

kunskapen om klimatförändringar och miljö 
• En klimatstrategi utarbetas för Högsby kommun. Strategin skall bygga på en 

konkret analys av både offentlig och privat påverkan på miljön. Syftet skall 
vara att minimera klimatpåverkan. Arbetet skall kopplas till regionala och 
nationella miljömål. 

• Riskanalys genomförs och beredskapsåtgärder planeras för hot om 
översvämningar, skador på vägar och andra kommunikationssystem, höga 
vattenflöden, skador och överbelastning av va-nät, påverkan på dricksvatten 
mm. 

• Alla möjligheter till extern resursförstärkning i form av kompetens och 
faktiska medel skall nyttjas. Vi inleder redan under 2007 med KLIMP-stöd. 
Exempelvis finns också statligt stöd för energieffektivisering mm tillgängligt 
att söka under 2007-08. 

• Den kommunala energirådgivningen skall intensifieras enligt KF:s tidigare 
beslut. Statliga stöd finns både för kommunal rådgivning samt för stöd till 
konvertering från direktel i bostadshus. 

• Ytterligare insatser skall göras i syfte att konvertera uppvärmningssystem i 
både offentliga och privata byggnader och anläggningar. 

• Miljökrav skall ställas vid offentliga upphandlingar. 
• Högsby kommun skall nyttja miljöbilar. 
• En modern miljöpolicy för kommunanställdas resor och för kommunala 

transporter utarbetas. 
• Kontakter etableras med angränsande kommuner samt med övriga lämpliga 

organ i syfte att optimera de insatser som görs inom ramen för Högsby 
kommuns klimatarbete. 

 
KF § 133 07-06-14 

 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
Motionen remitteras till kommunstyrelsen för beredning. 
_____ 
 

KU § 125 07-10-03 
 
Miljöinspektör Anders Ivansson har lämnat yttrande 2007-07-17 enligt följande: 
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KF § 207 DNR:KF/2007.233 
 
Motionens syfte är att sätta fokus på ”Miljö och Klimatfrågorna” i kommunen. 
Som motionärerna mycket riktigt påpekar så finns det ingen sammanhängande bild  
av de klimatpåverkande aktiviteterna i kommunen. Högsby kommun har inte satsat 
på att ta fram de strategiska dokument som många andra kommuner har gjort de  
senaste 10 åren. Det har lett till att det inte finns någon plan för hur utvecklingen 
inom miljöområdet ska påverka kommunen och dess invånare.  
 
Miljökontoret har sedan tidigare ett uppdrag att uppdatera den Agenda 21 som 
antogs 1997, det finns också ett uppdrag att införa ett miljöledningssystem för 
kommunens verksamhet. Båda dessa uppdrag har i samband med att 
verksamhetsplanerna för kontorets fastställts varje år prioriterats bort. Under 
hösten 2007 har miljökontoret kunnat, genom ökade intäkter, anställa ytterliggare 
en miljöinspektör, det innebär att det finns resurser för att jobba med de frågor 
som motionärerna pekar på.  
 
De flesta av de punkter som motionärerna pekar på kan lösas genom att en ny 
Agenda 21/Miljöprogram tas fram och att arbetet med miljöledningssystemet 
färdigställs.  
 
I ett miljöledningssystem för kommunens verksamhet ingår att utbilda anställda 
och förtroendevalda i miljökunskap. Likaså konvertering av uppvärmningssystem 
från olja till biobränsle och miljökrav vid upphandling. 
 
De övriga punkterna kan vara en bra grund för arbetet med framtagningen av ett 
kommunalt miljöprogram. I samband med detta bör också en energiplan och 
avfallsplan fastställas. 
 
Kommunledningsutskottets förslag 
 
Hänsyn tas till intentionerna i motionen i det kommande arbetet med 
miljöprogrammet och miljöledningssystemet. 
 
Motionen är därmed besvarad. 
_____ 
 

KS § 353 07-10-30 
Kommunstyrelsens förslag 
 
Hänsyn tas till intentionerna i motionen i det kommande arbetet med 
miljöprogrammet och miljöledningssystemet. 
 
Motionen är därmed besvarad. 
_____ 
 
Kommunfullmäktiges beslut enligt kommunstyrelsens förslag 
 
Hänsyn tas till intentionerna i motionen i det kommande arbetet med 
miljöprogrammet och miljöledningssystemet. 
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KF § 207 DNR:KF/2007.233 
 
Motionen är därmed besvarad. 
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KF § 208  DNR:KU/2006.52 
 
Bolagsordning och ägardirektiv för Högsby Bostads AB 
 

KU § 59  06-02-08 
Kommunledningsutskottets beslut 
 
Bolagsordningen för Högsby Bostads AB ses över på kommunstyrelsens extra 
sammanträde den 20 februari 2006. 
_____ 
 
Vid kommunledningsutskottets sammanträde 2006-02-08 beslutades att 
bolagsordningen för Högsby Bostads AB ses över på kommunstyrelsens extra 
sammanträde den 20 februari 2006. 
 
För närvarande pågår en översyn av bolagsordningen för Högsby Bostads AB. 
Jämförelse sker med våra grannkommuner. 
 
Innan kommunstyrelsen behandlar ärendet skall ett dokument upprättas som tydligt 
visar på skillnaden mellan de olika bolagsordningarna. 
 

KS § 57  06-02-20 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Ärendet presenteras på nästa kommunstyrelsesammanträde. 
_____ 
 

 Ledamoten Birger Svanström yrkar att vid översynen följer man Mönsterås Bostäder 
AB:s bolagsordning. 

 
KU § 79 06-03-08 

Kommunledningsutskottets beslut 
 
Kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl och kanslichef Bo Johansson får i uppdrag 
att tillsammans med Högsby Bostads AB:s VD Mats Adelgren ta fram förslag på 
reviderad bolagsordning för Högsby Bostads AB. 
 
Vid översynen följs Mönsterås Bostäder AB:s bolagsordning samt normalstadgar för 
liknande verksamhet. 
_____ 
 
Ekonomichef Anders Svensson redovisade utkast till bolagspolicy för Högsby kommun, 
bolagsordning samt ägardirektiv avseende Högsby Bostads AB. Förslagen har även 
delgivits ledningen i HBAB.  
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KF § 208 DNR:KU/2006.52 
 

KU § 136 07-05-02 
 
Kommunledningsutskottets beslut 
 
Anders Svensson får i uppdrag att begära in synpunkter från bolagsledningen till 
kommunledningsutskottet den 10 maj 
_____ 
 

KS § 275 07-08-28 
Kommunstyrelsens förslag 
 
Godkänna reviderad bolagsordning, bolagspolicy samt ägardirektiv för Högsby Bostads 
AB. 
 

KF § 166 07-09-20 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
Ärendet återremitteras. 
_____ 
 
Patrik Köhler föreslår att en beloppsgräns om 7 mkr skrivs in i ägardirektiven gällande 
vilken nivå som bolaget själva får köpa/sälja fastigheter för. 
 
Kommunledningsutskottets förslag 
 
En beloppsgräns om 7 mkr skrivs in i ägardirektiven gällande vilken nivå som bolaget 
själva får köpa/sälja fastigheter för. 
 

KS § 358 07-10-30 
Kommunstyrelsens förslag 
 
En beloppsgräns om 7 mkr skrivs in i ägardirektiven gällande vilken nivå som bolaget 
själva får köpa/sälja fastigheter för. 
_____ 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
En beloppsgräns om 7 mkr skrivs in i ägardirektiven gällande vilken nivå som bolaget 
själva får köpa/sälja fastigheter för. 
 
Reviderad bolagsordning, bolagspolicy samt ägardirektiv för Högsby Bostads AB 
godkännes. 
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KF § 209  DNR:KU/2007.294 
 
Reviderad förbundsordning för Regionförbundet i Kalmar län 
 

KU § 267 07-10-03 
Regionförbundet i Kalmar län har översänt en reviderad förbundsordning för 
godkännande. 
 
Kommunledningsutskottets förslag  
 
Den reviderade förbundsordningen godkännes. 
_____ 
 

KS § 360 07-10-30 
Kommunstyrelsens förslag 
 
Den reviderade förbundsordningen godkännes. 
_____ 
 
Kommunfullmäktiges beslut enligt kommunstyrelsens förslag 
 
Den reviderade förbundsordningen godkännes. 
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KF § 210  DNR: KF/2007.244 
 
Delårsrapport Högsby Bostads AB 
 
Högsby Bostads AB har översänt sin delårsrapport för verksamhetsperioden 2007-
01-01—2007-08-31. 
 

KS § 363 07-10-30 
Kommunstyrelsens förslag 
 
Delårsrapporten för Högsby Bostads AB för verksamhetsperioden 2007-01-01—
2007-08-31 godkännes. 
_____ 
 
Kommunfullmäktiges beslut enligt kommunstyrelsens förslag 
 
Delårsrapporten för Högsby Bostads AB för verksamhetsperioden 2007-01-01—
2007-08-31 godkännes. 
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KF § 211  DNR:UU/2007.14 
 
Barnomsorgspeng 
 

UU § 55 07-10-10   
Skolchefen har på uppdrag utarbetat ett förslag till barnomsorgspeng. Förslaget 
omfattar barn mellan ett och fem år. Barnomsorgspengen gäller barn som är 
folkbokförda i Högsby kommun. Barn som är folkbokförda i Högsby kommun ska 
erhålla plats före barn från andra kommuner. En sammanfattning av lagtext som 
reglerar tillstånd att driva en förskola yrkesmässigt är framtagen till den instans i 
kommunen som beviljar tillstånd. Ett informationsmaterial är framtaget till 
föräldrar och ett till utförare. 
 
Uträkningen av barnomsorgspengen föreslås utgå ifrån föregående års bokslut. 
Kostnader som avser förvaltningen samt 10% av kostnaden för skolledning  
medräknas inte med anledning av att förvaltningen har samma ansvar för enskilda 
verksamheter som för kommunala och att skolledningen har vissa uppdrag 
gentemot enskilda verksamheter. 
 
Förslaget omfattar inte natt eller helgomsorg. 
_____ 
 
Vid dagens sammanträde lämnar skolchef Anders Johansson ytterligare 
information i ärendet. Barnomsorgspengen kan stimulera enskilda att starta 
barnomsorgsverksamhet. Föräldrarna får en valfrihet. Kommunen ansvarar för att 
man följer lagen. Kommunen har också ett tillsynsansvar.   
 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
Informationen godkännes. 
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KF § 212  DNR:KU/2006.300 
 
Flyktingmottagning 
 

KS § 245 07-10-30 
Kommunstyrelsen beslutade 2007-08-28, § 264, att ge kommunstyrelsens ordförande 
i uppdrag att träffa representanter från länsstyrelsen för diskussion kring 
flyktingavtal. 
 
Kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl föreslår, att ärendet tas upp på det extra 
kommunstyrelsesammanträdet den 6 november. Då ska redovisning finnas enligt 
följande: 
 
-         uppföljning/utvärdering av flyktingverksamheten de senaste åren 
-         övergripande ekonomisk redovisning 
-         kalkyl över mottagande samt finansieringsplan av verksamheten, alternativ  

med och utan ensamkommande barn 
-         flyktingorganisationen överförs i en utvecklingsenhet 
-         remissvar från utskott och förvaltningar 
-         plan över praktikplatser i offentlig/privat verksamhet 
-         fadderverksamhet 
-         historik 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Ärendet tas upp vid kommunstyrelsens extra sammanträde den 6 november. 
_____ 
 
Socialchefen och kommunchefen redovisar ytterligare bakgrundsfakta kring 
flyktingverksamheten och ett förslag till framtida organisation. Arbetet med 
fadderverksamhet och hantering av praktik organiseras i den framtida organisationen 
för flyktingverksamheten. En nära dialog mellan kommun, Migrationsverk och 
länsstyrelse är avgörande för ett lyckat mottagande. 
 
Socialförvaltningen föreslår i sin utredning att Kommunfullmäktige tecknar avtal om 
nytt flyktingmottagande med Länsstyrelsen om 19 personer årligen under åren 2008, 
2009 och 2010 
 
Yrkande 
  
Folke Karlsson yrkar på att inget avtal skrivs med Länsstyrelsen avseende 
flyktingmottagande. 
  
Kommunstyrelsens beslut 
  
Kommunchefen får i uppdrag att utreda organisationsplaceringen av 
flyktingverksamheten i den pågående översynen av tjänstemannaorganisationen. 
 

KS § 382 07-11-06 
Kommunstyrelsens förslag 
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KF § 212  DNR:KU/2006.300 
 
Kommunfullmäktige tecknar avtal om nytt flyktingmottagande med Länsstyrelsen om 
19 personer årligen under åren 2008, 2009 och 2010.  
_____ 
 
Kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl ger en bakgrundsinformation av ärendet. 
Nuvarande avtal om mottagande av 40 flyktingar per år upphör. Länsstyrelsens 
förslag till nytt avtal omfattar mottagande av 19 flyktingar per år i tre år. Hon 
förtydligar att avtalet gäller åren 2007, 2008 och 2009. 
 
Socialchef Stellan Lindeberg meddelar att socialtjänsten ser positivt på ett 
mottagande. Det är dock viktigt att det finns tillräckliga personalresurser i 
mottagandet för att skapa förutsättningar för flyktingarna att kunna bo kvar i 
kommunen. Socialchefen anser också att behovet av samverkan och hittillsvarande 
erfarenheter talar för att flyktingverksamheten organisatoriskt även i fortsättningen 
skall tillhöra socialtjänsten.  
 
Yrkanden 
 
Berndt Limegård (sd) med instämmande av Sven-Erik Karlsson (sd) och Gunnar Hult 
(lhk) yrkar avslag på kommunstyrelsens förslag. 
 
Marita Björkvall (kd) med instämmande av Ewa Engdahl (c), Brigitte Kühne (fp), 
Andreas Furuskog (s), Gunilla Schollin-Borg (mp), Anders Ek (c), Patrik Köhler (m), 
och Nedzad Talovic (s) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 
 
Propositionsordning 
 
Kommunfullmäktiges ordförande Rolf Bengtsson ställer proposition på 
kommunstyrelsens förslag och Berndt Limegårds m fl avslagsyrkande och finner att 
kommunfullmäktige bifaller kommunstyrelsens förslag, varvid votering begäres. 
 
Följande propositionsordning godkännes: Den som röstar på kommunstyrelsens 
förslag, röstar ja. Den som röstar på Berndt Limegårds m fl avslagsyrkande, röstar 
nej. 
 
Omröstning 
 
Efter avslutad omröstning, som framgår av särskild bilaga, avges 29 ja-röster, 4 nej-
röster och 3 avstår. 
 
Kommunfullmäktiges beslut  
 
Kommunfullmäktige tecknar avtal om nytt flyktingmottagande med Länsstyrelsen om 
19 personer årligen under åren 2007, 2008 och 2009..  
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KF § 213   DNR: KF/2007.58 
 

KS § 388 07-11-06 
Budget 2008 
 
Kommunchefen redovisade förslag till ny målbeskrivning avseende 
måltidsverksamheten. 
  
Kommunstyrelsens förslag 
 
Ändra målbeskrivningen i budget 2008 avseende måltidsverksamheten från 
 
 ”Andelen ekologiska varor i kommunens kök skall på sikt vara tjugofem procent 
av det ekonomiska värdet” till  
 
”En övergripande miljöhänsyn skall beaktas vid inköp av livsmedel, där 
målsättningen bör vara att andelen ekologiska varor i kommunens kök skall på sikt 
vara tjugofem procent av det ekonomiska värdet”. 
 
Kommunfullmäktiges beslut enligt kommunstyrelsens förslag 
 
Ändra målbeskrivningen i budget 2008 avseende måltidsverksamheten från 
 
 ”Andelen ekologiska varor i kommunens kök skall på sikt vara tjugofem procent 
av det ekonomiska värdet” till  
 
”En övergripande miljöhänsyn skall beaktas vid inköp av livsmedel, där 
målsättningen bör vara att andelen ekologiska varor i kommunens kök skall på sikt 
vara tjugofem procent av det ekonomiska värdet”. 
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KF § 214   DNR:KU/2006.166 
 
Hemsjukvården  
 

KU § 230 07-09-05 
På uppdrag av den politiska styrgruppen för kommunalisering av hemsjukvården 
med mera i Kalmar län har Regionförbundet översänt beslutsunderlag angående 
kommunalisering av hemsjukvården med mera i Kalmar län för skyndsamt beslut 
(senast i augusti 2007) i länets kommuner och landsting. 
 
Vid dagens sammanträde har kommunledningsutskottet och socialutskottet 
gemensamma överläggningar angående förestående kommunala övertagande av 
landstingets hemsjukvård och rehabilitering. 
 
Socialchef Stellan Lindeberg informerar om förslag till övertagande av 
hemsjukvården från Landstinget. Övertagandet är planerat till årsskiftet och 
finansiering ska ske via skatteväxling och en mellankommunal utjämning. 
 
Kommunledningsutskottets förslag 
 
Under förutsättning att överenskommelse träffas om den ekonomiska regleringen 
beslutar Högsby kommun: 
 
 
att godkänna styrgruppens samtliga förslag,  
 
att det avtal som upprättas om kommunalisering av hemsjukvården m m årligen 
skall följas upp och 
 
att en utvärdering av avtalet görs under år 2010 samt 
 
att medverka till att en regional politisk grupp med representation från 
både landstinget och kommunerna tillsätts för fortsatt samverkan mellan 
huvudmännen inom vård- och omsorgssektorn i Kalmar län.  
_____ 

 
SU § 62, 07-09-05 

Socialutskottet föreslår att kommunstyrelsen ställer sig bakom den politiska 
styrgruppens slutdokument. 
_____ 
 

KS § 312, 07-09-25 
Socialchef, Stellan Lindeberg, redovisade nuläget. Avsiktsförklaring mellan 
Kalmar läns landsting och kommunerna är inte riktigt färdig. Beslutsunderlag 
kommer att skickas ut inom kort och beslut skall fattas av kommunfullmäktige  
senast i november. Socialchefen framhåller vikten av att ett utjämningssystem 
införs mellan kommunerna i länet.  
 
Socialchef Stellan Lindeberg informerar om förslag till kommunal organisation för 
hemsjukvård och rehabilitering.. 
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KF § 214   DNR:KU/2006.166 
 
Kommunstyrelsens beslut  
 
Kommunstyrelsen ställer sig bakom de principer den politiska 
styrgruppen tagit fram i missiv 2007-06-01. 
 
Kommunstyrelsen förordar förslaget om kommunalt utjämningssystem 
med en utfasning på 5 år. 
 
Kommunstyrelsen ställer sig positiv till socialchef Stellan Lindebergs förslag till 
kommunal organisation för hemsjukvård och rehabilitering och att erforderliga 
kontakter med fackliga organisationer tas i ärendet. 
_____ 
 
Ärendet bordlades vid kommunstyrelsens sammanträde 2007-10-30. 
_____ 
 
Diskussioner fördes kring beräkningsunderlaget för skatteväxlingen. Totalt 
omfattas övertagandet för Högsby kommuns del av ca 50 ärenden i dagsläget.  
 
Yrkande 
  
Patrik yrkar bifall till liggande förslag. 
 

KS § 381 07-11-06 
Kommunstyrelsens förslag  
  
att     i sin helhet godkänna överenskommelsen i avsiktsförklaringen den 
21 september 2007 med tillägg 26 oktober 2007 samt avtal om övertagande av 
hälso- och sjukvårdsinsatser i ordinärt boende mellan landstinget och kommunerna 
i Kalmar län i enlighet med upprättat förslag under förutsättning att samtliga länets 
kommuner respektive landstingsfullmäktige fattar motsvarande beslut samt 
  
att     vid fastställelse av skattesatsen för 2008 beakta skatteväxlingen på 26  
öre per skattekrona som finansierar kommunens övertagande av hemsjukvården.   
_____ 
 
Kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl redovisar ärendet. En översyn har 
genomförts efter Ädelreformen 1992. Utgångspunkten har varit att se till den 
enskildes bästa. Målet är att skapa en kontinuitet i vårdinsatsen för att få vårdkedjan 
att fungera smidigt och där den enskilde inte skall komma i kläm i vårdkedjan på 
grund av olika huvudmän. Överenskommelsen innebär en överföring av resurser från 
landstinget till kommunerna genom skatteväxling i 2006 års nivå. 



Högsby kommun Protokoll  
Kommunfullmäktige 2007-11-15  

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
  

23

 
KF § 214   DNR:KU/2006.166 
 
Yrkanden 
 
Ewa Engdahl (c) med instämmande av Andreas Furuskog (s), Solweig Ekh (s) och 
Patrik Köhler (m) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 
 
Andreas Furuskog anhåller om att sammanträdet ajourneras 10 minuter. 
 
Jonas Erlandsson (s) yrkar avslag till kommunstyrelsens förslag då han anser att 
kommunen inte kan genomföra detta på ett kostnadseffektivt sätt. 
 
Ajournering 
 
Sammanträdet ajourneras 10 minuter mellan kl 21.50-22.00. 
 
Propositionsordning 
 
Kommunfullmäktiges ordförande Rolf Bengtsson ställer proposition på 
kommunstyrelsens förslag och Jonas Erlandsson (s) avslagsyrkande och finner att 
kommunfullmäktige bifaller kommunstyrelsens förslag. 
 
Kommunfullmäktiges beslut enligt kommunstyrelsens förslag 
 
att     i sin helhet godkänna överenskommelsen i avsiktsförklaringen den 
21 september 2007 med tillägg 26 oktober 2007 samt avtal om övertagande av 
hälso- och sjukvårdsinsatser i ordinärt boende mellan landstinget och kommunerna 
i Kalmar län i enlighet med upprättat förslag under förutsättning att samtliga länets 
kommuner respektive landstingsfullmäktige fattar motsvarande beslut samt 
  
att     vid fastställelse av skattesatsen för 2008 beakta skatteväxlingen på 26  
öre per skattekrona som finansierar kommunens övertagande av hemsjukvården.   
 
Reservation 
 
Jonas Erlandsson (s) reserverar sig mot beslutet. 
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KF § 215  DNR:KF/2007.58 
 
Skattesats 2008 
 
Kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl meddelar att under förutsättning att 
kommunfullmäktige beslutar att överta hemsjukvården från landstinget görs ett 
tillägg på skattesatsen med 26 öre för skatteväxling mellan Kalmar läns landsting 
och Högsby kommun. 
 
Kommunstyrelsens förslag 
 
Under förutsättning att kommunfullmäktige beslutar att överta hemsjukvården från 
landstinget görs ett tillägg på skattesatsen med 26 öre för skatteväxling mellan 
Kalmar läns landsting och Högsby kommun. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
Ett tillägg görs på skattesatsen med 26 öre för skatteväxling mellan Kalmar läns 
landsting och Högsby kommun för övertagande av hemsjukvården. 
 
Utdebiteringen 2008 fastställs till 22:12 kr. 
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KF § 216 DNR: KF/2007.321 
 

KF § 197 07-10-18 
Besvarande av Interpellation 
 
Gunnar Hult (lhk) och Jan-Olof Stalsbo (lhk) har inlämnat en interpellation 
angående den totala projektverksamheten inom Högsby kommun. 
 
Tidigt i våras, vid fullmäktigesammanträdet i Fågelfors, ställdes frågan varför 
antalet projektledare hade ökats från 3-8 st. Även efterfrågades vad dessa 
projektledare och projekt totalt kostar i kommunala skattepengar – och EU-bidrag 
– för kommunen. 
 
För att fullmäktigeförsamlingen skall få ett samlat och klart begrepp över orsaken 
till projekten, om de har marknadsundersökts – enkäter till invånarna/industrier m 
fl – vore lämpligt att en särskild rapportblankett med frågor iordningställes och 
som ovillkorligen sedan skall mångfaldigas och delges fullmäktigeförsamlingen. 
Dessutom är det ytterligare ett önskemål, att i de fall, där det rör som om viktiga 
aktiviteter för ett projekt, att detta ärende rutinmässigt föreläggs fullmäktige för 
beslut. 
 
Ävensom skall fullmäktige få kännedom av de utställningar, som skett och sker 
utanför landets gränser. Vad man uppnått för resultat? Hur man förbereder sig? 
Vilka kontakter man innan har gjort – nationellt/internationellt – och bland annat 
vad för sorts material man hade/har med sig för just det land man skall besöka. 
Alltså hur förarbete, upplägg och påvisbara resultat har uppnåtts. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
Interpellationen överlämnas till kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl för 
beredning. 
_____ 
 
Kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl besvarar interpellationen enligt 
följande: ”De projekt som bedrivs i kommunens regi har en koppling till vår 
gemensamma politiska policy ”Möjligheternas kommun” och till kommunens 
verksamheter. Målsättningen är att förverkliga lämpliga delar av policyn samt att 
skapa ett mervärde i kommunens verksamheter med hjälp av externa medel. 
 
Projektverksamheten i Högsby kommun skall redovisas på kommunens hemsida 
under rubriken ”Projekt”. Det är projektledaren i respektive projekt som ansvarar 
för att informationen läggs in och att den uppdateras. 
 
Projektdatabasens upplägg är förankrat i kommunstyrelsen och därefter godkänt 
av kommunfullmäktige den 14 juni 2007. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
Interpellationen är besvarad. 
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KF § 217 DNR: KF/2007.297 
 
Fyllnadsval i överförmyndarnämnden 

KF § 189 07-10-18 
Överförmyndarnämnden anhåller i skrivelse daterad 2007-09-17 att 
kommunfullmäktige utser en efterträdare efter ersättare Birgitta Karlsson som har 
gått ur tiden. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
Ärendet bordläggs. 
_____ 
 
Valberedningens ordförande Anders Ek föreslår att Berit ÅbergAlsiö (kd) utses 
till ny ersättare i överförmyndarnämnden. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
Till ny ersättare i överförmyndarnämnden utses Berit ÅbergAlsiö (kd). 
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KF § 218  DNR: KF/2007.348 
 
Avsägelse från politiska uppdrag 
 
Jan-Olof Stalsbo (lhk) meddelar i skrivelse 2007-11-04 att han avsäger sig uppdraget 
som ersättare i kommunfullmäktige. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
Jan-Olof Stalsbo entledigas från sitt uppdrag som ersättare i kommunfullmäktige. 
 
Hemställes att länsstyrelsen genom ny sammanräkning utser ny ersättare i 
kommunfullmäktige. 
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KF § 219  DNR: KF/2007.334 
 
Besvarande av enkel fråga angående kommunens älgjakt 
 
Vid kommunfullmäktiges sammanträde 2007-10-18, § 193, vände sig Gunilla 
Schollin-Borg till kommunstyrelsens vice ordförande Andreas Furuskog och frågande 
vilka kriterier kommunen har när man bjuder in gäster till älgjakten som kommunen 
är värd för. Det har heller aldrig skett någon utvärdering av detta arrangemang. 
 
Kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl svarar att det inte finns några politiska 
beslut angående älgjakten men att det sker inom ett informellt nätverk. De sista fyra 
åren har ett seminarium anordnats som huvudtema och därefter har de som önskat 
kunnat delta i älgjakten. 
 
Frågan är därmed besvarad. 
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KF § 220 DNR: KF/2007.335 
 
Besvarande av enkel fråga angående Kinaresan 
 
Vid kommunfullmäktiges sammanträde 2007-10-18 vände sig ledamoten Leif 
Gustavsson (m) till kommunstyrelsens vice ordförande Andreas Furuskog och 
frågade om det ligger inom den kommunala kompetensen att förtroendevalda och 
tjänstemän reser till Kina. Ska inte kommunstyrelsen ge direktiv till en sådan 
resa? Tar deltagarna tjänstledigt för att följa med? Utgår arvode? 
 
Kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl besvarar frågan. Kinaresan har 
anordnats inom två EU-projekt ”Gränslös affärsutveckling” och ”Företagsam 
Framtid”. Företagsrepresentanter deltog från Mittpunkt, LRF och 
Landsbygdscenter. Resan kostade 9 000 kr/deltagare. Pengar som ingår i 
kommunens medfinansiering. Kommunchefens resa betalades av kommunen 
enligt kommunstyrelsens beslut. I de kommunala uppdragen ingår det att skaffa 
sig en omvärldsbevakning. 
 
Kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl kommer att lämna en längre 
redovisning av Kinaresan vid nästa fullmäktigesammanträde. 
 
Frågan är därmed besvarad. 
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KF § 221  DNR: KF/2007.26 
 
Medborgarförslag 
 
Inga medborgarförslag lämnades. 
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KF § 222  DNR: KF/2007.358 
 
Enkel fråga angående parkeringen vid Sparbanken 
 
Gunnar Hult (lhk) vänder sig till tekniska utskottets ordförande Patrik Köhler och 
frågar varför man, för att komma ut från parkeringen vid Sparbanken, numera måste 
backa ut på Storgatan vilket är rent livsfarligt ur trafiksäkerhetssynpunkt. 
 
Tekniska utskottets ordförande Patrik Köhler besvarar frågan nästa sammanträde. 
 



Högsby kommun Protokoll  
Kommunfullmäktige 2007-11-15  

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
  

32

 
KF § 223  DNR: KF/2007.359 
 
Enkel fråga angående ekonomichefstjänsten 
 
Gunnar Hult (lhk) vänder sig till kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl och 
frågar om ekonomichefstjänsten inte kan vara vakant även fortsättningsvis. 
 
Kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl svarar att det behövs en person på 
ekonomifunktionen. 
 
Frågan är därmed besvarad. 
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KF § 224  DNR: KF/2007.360 
 
Enkel fråga angående fastigheter i Berga 
 
Gunnar Hult (lhk) vänder sig till kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl och 
frågar om kommunen kan göra något åt de förfallna fastigheterna i Berga. 
 
Kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl besvarar frågan. Representanter för 
kommunstyrelsen och kommunala tjänstemän har besökt Berga. Fastigheterna är 
privatägda. Byggnadskontoret har gett fastighetsägarna förelägganden att åtgärda sina 
fastigheter men inget har hänt. 
 
Frågan är därmed besvarad. 
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KF § 225  DNR: KF/2007.361 
 
Enkel fråga angående kommunväxeln 
 
Solweig Ekh (s) vänder sig till kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl och 
frågar vad som ska hända med kommunväxeln. Ska den flyttas till nya biblioteket och 
hur ska kommunhusets reception då bemannas? 
 
Kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl besvarar frågan nästa sammanträde. 
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KF § 226  DNR: KF/2007.362 
 
Enkel fråga angående tjänstemannaorganisationen 
 
Solweig Ekh (s) vänder sig till kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl och 
frågar om de vakanta tjänsterna som ekonomichef och personalchef. Kommer 
kommunfullmäktige att få information om tjänstemannaorganisationen innan den ska 
beslutas? 
 
Kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl besvarar frågan nästa sammanträde. 
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KF § 227  DNR: KF/2007.363 
 
Enkel fråga angående ombyggnaden av Storgatan 
 
Anders Ek (c) vänder sig till kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl och frågar 
när ombyggnaden av Storgatan ska vara klar. 
 
Kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdal redovisar att ombyggnaden av Storgatan 
måste vara klar innan december månads utgång för att kommunen ska få del av 
projektpengarna. 
 
Frågan är därmed besvarad. 
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KF § 228  DNR: KF/2007.364 
 
Enkel fråga angående skylt på Fröviskolan 
 
Gunilla Schollin-Borg (mp) vänder sig till utbildningsutskottets ordförande Lars-
Magnus Ek och frågar när skylten med Fröviskolans namn sätts upp på skolan mot 
rondellen. 
 
Lars-Magnus Ek besvarar frågan nästa sammanträde. 
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KF § 229  DNR: KF/2007.29 
 
Interpellationer 
 
Inga interpellationer lämnades. 
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